
Folketingets Retsudvalg har den 18. januar 2011 stillet følgende spørgsmål nr. 
528 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Spørgsmål nr. 528:
’’Ministeren bedes forklare, hvorfor ministeren endnu ikke har fremsat lovfors-
lag om tatovørerhvervet og dermed ikke følger pålægget til regeringen fra Fol-
ketinget med vedtagelsen V 18 af 20. november 2009.”

Svar:
Som det fremgår af min besvarelse af 13. januar 2011 til Retsudvalget af alm. 
del spørgsmål 461, er regeringen opmærksom på Folketingets vedtagelse nr. 
V 18 af 20. november 2009 vedrørende regulering af tatovørerhvervet, men 
har endnu ikke har afsluttet sine overvejelser om, hvorledes den af Folketinget 
efterspurgte regulering skal udformes.

Jeg kan oplyse, at jeg den 7. februar 2011 har inviteret de sundhedspolitiske 
ordførere fra alle Folketingets partier til en snarlig drøftelse af, hvordan vi mest 
hensigtsmæssigt udformer en regulering af tatovørerhvervet. Jeg har i min in-
vitation lagt op til, at vi tillige drøfter en eventuel samtidig regulering af pier-
cingerhvervet. 
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